

6D4N


四季假期
 FS HOLIDAYS

霸气撼人的西安古迹

THE AWE-INSPIRING ANCIENT MONUMENTS OF XI'AN



China

Tour Code: FS-6CSXA

旅者之家

TRAVELERS HUB



秦始皇兵马俑

EMPEROR QINSHIHUANG'S MAUSOLEUM

行程亮点 / TOUR HIGHLIGHTS

- ◆ 参观被誉为“世界第八大奇迹”的秦始皇兵马俑博物馆
- ◆ 体验号称“奇险天下第一山”的华山
- ◆ 打卡古都西安文化地标的大唐不夜城
- ◆ Visit the Emperor Qinshihuang's Mausoleum Site Museum, hailed as the "Eighth Wonder of the World"
- ◆ Experience Mount Hua, known as the "Most Treacherous Mountain Under Heaven"
- ◆ Check-in at the cultural landmark of the ancient capital Xi'an, the Great Tang All Day Mall.


NO SHOPPING STOP
全程无购物站

酒店 HOTEL (全程 4★)

西安柒拾贰房客大酒店或同级	x 3 晚
华山客栈或同级	x 1 晚
The Yunshang Qishierjia Tenant or similar	x 3 N
Huashan Inn or similar	x 1 N

特色餐 SPECIAL MEALS

裤带面风味, 华山汽锅鸡, 华山滋养宴, 粤菜风味
 Bianbiang Noodle, Huashan Steam Pot Chicken,
 Huashan Nourishing Feast, Cantonese Cuisine



铜车马博物馆



回民一条街



西安城墙



大雁塔音乐喷泉广场

旅游行程表

第一天 吉隆坡 ✈️ 西安

膳食：机上用餐

- ◆ 导游接机，入住酒店休息

第二天 西安 (1小时) - 临潼 (1小时30分钟) - 华山

膳食：(早餐 / 午餐 / 晚餐)

- ◆ 秦始皇兵马俑博物馆 (含单程电瓶车, 含解说耳机)
- ◆ 秦始皇陵 (含电瓶车)
- ◆ 铜车马博物馆

第三天 华山 (2小时) - 西安

膳食：早餐 / 午餐

- ◆ 华山风景区 (含进山小车+北峰索道)
- ◆ 北峰 (含缆车上下+区间车)

第四天 西安

膳食：早餐 / 午餐

- ◆ 西安博物院
- ◆ 小雁塔荐福寺 (周二闭馆)
- ◆ 大唐不夜城
- ◆ 大雁塔音乐喷泉广场

第五天 西安 ✈️ 吉隆坡

膳食：早餐 / 晚餐

- ◆ 永兴坊美食街区
- ◆ 西安城墙
- ◆ 钟鼓楼广场
- ◆ 回民一条街

第六天 抵达吉隆坡

- ◆ 抵达美丽家园



大唐不夜城

观光景点

秦始皇兵马俑博物馆

中国最大的古代军事博物馆。俑阵经发掘对外开放后便轰动世界，被誉为“世界第八大奇迹”

秦始皇陵

中国历史上第一位皇帝嬴政的陵寝，也是中国第一批世界文化遗产

铜车马博物馆

被誉为“青铜之冠”的秦陵铜车马，以其巨大的青铜造型创造了古代冶金铸造史的奇迹，是20世纪考古史上发现的结构最为复杂、形体最为庞大的古代青铜器

华山风景区

中国著名五岳之一，在中国却有奇险天下第一山之称

北峰

让您体会云谷之间高低落差之险峻，风景之优美，绝对让您大呼不虚此行

西安博物院

以千年古塔园林式遗迹休闲景区以及古都西安现代型历史博物馆而闻名

小雁塔荐福寺

小雁塔荐福寺是长安城最著名的佛寺之一

大雁塔音乐喷泉广场

大雁塔音乐喷泉广场是亚洲最大的音乐喷泉广场

大唐不夜城

中国第一个全景式展现大唐盛世文化的大型景观步行街彰显了古都西安的巨大魅力，展现了人文、活力、和谐西安的绚丽画卷

永兴坊美食街区

全国首个以非遗美食为主题的街区，被全国网民票选为“十大美食街区”

西安城墙

西安城墙是中国现存最完整的古代城垣，长度列全国第二

钟鼓楼广场

钟鼓楼广场为中国古代遗留鼓楼中形制最大、保存最完整的鼓楼之一

推荐自费项目

- ◆ 驼铃传奇秀，人民币298 / 人 (贵宾席)

TOUR ITINERARY

DAY 1 KUALA LUMPUR ✈️ XI'AN

MEALS: MOB

- ◆ Tour guide pick-up at airport, check into hotel and rest.

DAY 2 XI'AN (1 HOUR) - LINTONG (1 HOUR 30 MIN) - MOUNT HUA

MEALS: Breakfast / Lunch / Dinner

- ◆ Emperor Qinshihuang's Mausoleum Site Museum (one-way electric car ride and headset included).
- ◆ Mausoleum of Qin Shihuang (electric car ride included)
- ◆ The Bronze Chariots and Horses Museum

DAY 3 MOUNT HUA (2 HOURS) - XI'AN

MEALS: Breakfast / Lunch

- ◆ Mount Hua Scenic Area (including shuttle bus + cable car)
- ◆ North Peak (2-way cable car & shuttle bus rides included)

DAY 4 XI'AN

MEALS: Breakfast / Lunch

- ◆ Xi'an Museum ◆ Small Wild Goose Pagoda and Jianfu Temple (Closed on Tuesdays)
- ◆ Great Tang All Day Mall
- ◆ Musical Fountain show in Giant Wild Goose Pagoda Square

DAY 5 XI'AN ✈️ KUALA LUMPUR

MEALS: Breakfast / Dinner

- ◆ Yongxingfang Food Street ◆ Xi'an City Wall
- ◆ Bell and Drum Tower Square ◆ Muslim Street

DAY 6 ARRIVE KUALA LUMPUR

- ◆ Arrive Home Sweet Home

华钟鼓楼广场 BELL AND DRUM TOWER SQUARE



ATTRACTIONS

EMPEROR QINSHIHUANG'S MAUSOLEUM SITE MUSEUM

The Museum of the Terracotta Warriors and Horses of Qin Shihuang earned the "Eighth Wonder of the World" title as it is the largest ancient military museum in China

MAUSOLEUM OF QIN SHIHUANG

It's the tomb of Emperor Qin Shihuang, the first unified emperor in Chinese history, is the first batch of World Cultural Heritage Sites in China

THE BRONZE CHARIOTS AND HORSES MUSEUM

The museum that exhibits the bronze chariots and horses, the most complex structure, biggest archaeological discovery in the 20th century

MOUNT HUA SCENIC AREA

Mount Hua is one of the famous Five Great Mountains in China, known as the 'most precipitous mountain under heaven'

NORTH PEAK

As one of the main peaks of Mount Hua, the North Peak allows you to experience the steepness between the clouds and valleys, and the beauty of the scenery, making your trip truly worthwhile

XI'AN MUSEUM

Features many relics that have been unearthed, showing the history of Xi'an, which was once the capital of 13 dynasties

SMALL WILD GOOSE PAGODA AND JIANFU TEMPLE (closed on Tuesdays)

One of the most famous Buddhist temples in the Tang Dynasty's Chang'an City

GREAT TANG ALL DAY MALL

The ever changing life-action landscape and diverse night activities will take you back in time, to the flourishing Tang Dynasty

MUSICAL FOUNTAIN SHOW IN GIANT WILD GOOSE PAGODA SQUARE

Fame as one of is the largest music fountain square in Asia

YONGXINGFANG FOOD STREET

The first street in China themed around intangible cultural heritage cuisine, voted by netizens as one of the 'Top Ten Food Streets' in China

XI'AN CITY WALL

The second longest and most complete ancient city wall in China

BELL AND DRUM TOWER SQUARE

Home to one of the largest and most well-preserved bell towers in ancient China

OPTIONAL TOURS

- ◆ The Legend of Camel Bells show, RMB 298 per pax (VIP SEAT)



简介 INTRODUCTION

西安，古称长安寓意长治久安，陕西省省会、西安是中国四大古都之一，联合国科教文组织1981年确定的“世界历史名城”，外媒评选的“世界十大古都之一”。西安是华夏故都、文明之源

Xi'an, historically known as Chang'an, which means "eternal peace," is an ancient capital of the Huaxia civilization and the cradle of Chinese civilization. It is now the capital of Shaanxi Province, one of China's four great ancient capitals and was appointed as a "World Historic City" by UNESCO in 1981. It is also ranked as one of the "Top Ten Ancient Capitals of the World" by foreign media.

货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 *Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - 220 V 电压 - 220 伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia / Singapore 中国 - 时间与马来西亚/新加坡时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以及托运行李不超过20公斤。



TRAVEL AGENT:

旅者之家
TRAVELERS HUB

TRAVELERS HUB TOURS SDN BHD

(896493-M) TDC No - KPL/LN: 6250

2-3-3A, Kompleks Kantonmen Prima,
No: 698, Batu 4 Jalan Ipoh, 51200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel: +6016-3919333 | +603-27326615 | Fax: +603-27326619
Web: www.travelershub.com.my
Email: web@travelershub.com.my

条款 / TERMS & CONDITIONS

- ◆ 导游讲解以中文为主
- ◆ 预订需支付不可退还的定金
- ◆ 必须在出发日期前45天全额付款
- ◆ 若在出发日期前45天有取消请求，将不退还 100% 的全额已付款项
- ◆ 此旅游配套仅适用于马来西亚国民
- ◆ 旅游配套包含69岁及以下旅行者的旅行保险
- ◆ Tour commentary in Mandarin
- ◆ A non-refundable deposit is required to secure booking
- ◆ Full payment must be made 45 days prior to departure date
- ◆ Cancellation request received less than 45 days before departure date will result in 100% forfeiture of tour fare
- ◆ This tour package is applicable for Malaysians only
- ◆ Tour package includes travel insurance for travelers up to 69 years old

此旅游配套旨在带来最具性价比的旅游服务。如果出现任何不可预期的情况，我们将保留更改行程的权利，所以务必同意遵循在旅途中所做的更动。

This tour package is designed to be an affordable tour. We reserve the right to make changes to the itinerary should any unforeseen circumstances arise. You agree to comply with the changes made during the course of the tour.